

Protecting Canadian Hands Since
Protégeant les mains canadiennes depuis **1906**

440CA  2100°F
1149°C  EN 407
44433  24 prs / case - Packs of 3
24 prs / boîte - Paquets de 3



SKU NO. MODEL	SIZE GRANDEUR	LENGTH LONGUEUR
440CA-S	S / P	13"
440CA-M	M / M	
440CA-L	L / G	
440CA-XXL	XXL / TTG	

MATERIAL | MATÉRIEL

Patented Carbo-King™ material
Wool lining
Kevlar® knit wrist
Matériel Carbo-King™ breveté
Doublure en laine
Poignet tricot Kevlar®

- Glove, 15 oz heavyweight material
- Gauntlet cuff with Kevlar® knit wrist
- Gant épais, matériel de 15 oz
- Gantelet avec poignet tricot en Kevlar®

CAUTION: heat resistant gloves are not heat proof. The degree of heat resistance offered by a glove is directly related to the exposure's duration.

ATTENTION: Les gants protégeant contre la chaleur ne sont pas à l'épreuve de la chaleur. Le degré de résistance est directement lié à la durée d'exposition.



LOW TEMPERATURE
BASSE TEMPÉRATURE

GTO

GUARANTEED TRIAL ORDER WANT TO TEST FOR YOURSELF?

At Jomac Canada, we are extremely confident in our product's quality and want you to feel the same. We encourage you to try any of our products by contacting your local Jomac distributor and placing a minimum order. If you are not completely satisfied with how our products perform, simply return the goods and we will completely refund your purchase.

COMMANDE D'ESSAI GARANTI JUGEZ-EN PAR VOUS-MÊME

Nous sommes extrêmement confiants de la qualité produite par Jomac Canada et nous souhaiterions que vous le soyez tout autant. Pour ce faire, nous vous encourageons à essayer le produit de votre choix en plaçant une commande minimale auprès de votre distributeur. Nous nous engageons à procéder à un remboursement complet en cas de non satisfaction de votre part.



WWW.JOMACCANADA.COM

10 Bachelder, Stanstead (Quebec) J0B 3E2

Tel.: (819) 876-7531 • 800-567-2765 • Fax: (819) 876-5361

Jomac sells quality . . . And quality sells Jomac.

Jomac vend la qualité . . . Et la qualité fait vendre Jomac.